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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Dr. Fazekas Sándor Földművelésügyi Miniszter Úrhoz :

„Hogyan lehetséges az, hogy az illetékes minisztérium szerint alig szennyezettek parlagfűvel a
hazai területek, miközben csaknem 2 millió ember szenved a parlagf ű pollenjétől 3 .!?”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Kérem, tegye meg, hogy szakítson az eddigi gyakorlatával és mellébeszélés helyett az alábbi két
nagyon egyszerű kérdésre válaszoljon :

Ön szerint hogyan lehetséges az, miközben szakért ők állítják, hogy a hazai területek jelentős
hányada parlagf űvel szennyezett, hogy Önök a felderített 4,1 millió hektár ellenőrzött
területen csupán 5626 hektár nagyságú területet azonosítottak be, azaz a területek 0,14
százalékát tekintették fert őzöttnek?
Nem gondolja, hogy a felderítés módszere nem megfelelő vagy Ön szerint valóban
lehetséges, ha Magyarország területének 0,14 százaléka szennyezett, mégis csaknem minden
5 . ember parlagfű-allergiában szenved?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . március 31 .

	

Df. Oláh Lajo s
országgyűlési képviselő
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